
Zápis ze IV. schůzky Zahraniční komise LF, 27. 6. 2007 
 
Přítomní členové Zahraniční komise:  proděkan J. Lata, S. Bartáková, K. Kaňková, M. 
Nováková, P. Piskač, V. Woznicová. 
Omluveni: Z. Kala, A. Šulcová. 

 
 
1. Dr. Woznicová informovala o svém v Dallasu v květnu – červnu 2007, kde měla za úkol 

projednat možné varianty pokračování projektu mezi našimi fakultami. V této záležitosti 
navštívila příslušnou proděkanku a setkala se také se skupinou krajanů, kteří tvoří jádro 
dárců finančních prostředků. Z řady osobních rozhovorů a z jednání s paní proděkankou 
lze učinit závěr, že projekt výměnných pobytů mezi naší fakultou a universitou v Dallasu 
končí díky klesajícím možnostem (případně ochotě) donátorů nadále zajistit finanční krytí 
pro tuto aktivitu. Americká strana má zájem pokračovat ve spolupráci snad jen formou 
výměnných pobytů – visiting professors (při zachování stejného počtu účastníků na obou 
stranách). Členové ZK se shodli na tom, že bude vhodné počkat do září 2007, aby byl dán 
dostatečný prostor prof. Novákovi k případnému vyjádření či ukončení ze strany v Dallasu 
(prof.Novák takový krok částečně avizoval). Pokud k tomu nedojde, dr. Woznicová 
připraví návrh dopisu, který bude s podpisem pana děkana LF MU zaslán universitě 
v Dallasu, prof. Novákovi a sponzorům. Případné ukončení spolupráce bude nutné upravit 
podle smlouvy podepsané mezi tamější univerzitou a LF MU. 
Dr. Woznicová měla dále za úkol při svém pobytu studovat také využití IT při výuce 
lékařské mikrobiologie na tamější universitě. Výsledek této její aktivity bude publikován 
prostřednictvím portálu LF MU cestou www.medmicro.info.   

2. Byly podány a schváleny návrhy na využití finančních prostředků na pokrytí pobytu 
zahraničních expertů – většina žadatelů dostane částku pokrývající cestovné a ubytování 
zahraničního experta (tj. 25 tisíc Kč nebo méně), zubní lékařství dostane částku 80 tisíc 
Kč (na pobyt děkana Medical and Dental University Tokio, a jednoho dalšího 
pracovníka). Bude vhodné mít připravené náhradníky pro případ, že se některá 
z avizovaných návštěv neuskuteční. 

3. Doc. Kaňková informovala o aktivitách zahraničních studentů v souvislosti se založením 
jejich vlastního spolku mediků – studenti se ještě před koncem semestru sešli, ovšem na 
pokračování celé záležitosti bude třeba vyčkat až na období podzimu 2007, neboť většina 
z aktivně zapojených studentů momentálně není dosažitelná (kvůli zkouškovému období). 

4. Informační materiály o LF MU: proděkan Lata informoval, že informační materiály byly 
dokončeny a jsou k dispozici všem, kteří vyjíždějí do zahraničí, aby tam mohli 
prezentovat naši fakultu. Prof. Šulcová zajistila kopii informačního videofilmu o naší LF, 
který byl natočen cca před 10 lety. Proděkanka Táborská pokračuje v práci na novém 
filmu. Byla diskutována možnost vytvoření krátkého informačního videa profesionální 
firmou. Dr. Bartáková zjistí kontakt na firmu, která takovýto materiál pravidelně vytváří 
pro stomatologickou kliniku, a předá jej prod. Latovi. 

5. Proděkan Lata předběžně informoval členy ZK o chystané prezentaci naší LF MU ve 
Velké Británii prostřednictvím naší ambasády v listopadu 2007. 

 
Další schůzka ZK se bude konat ve středu 12. září 2007 v 13:30 hod na Fyziologickém 

ústavu LF. 
 
V Brně 29.6.2007                                                                       Zapsala: M. Nováková 


